



المملكة العربية السعودية
وزارة التعليم
جامعة الملك عبدالعزيز
وكالة الجامعة للمشاريع
الادارة العامة للمرافق

تصريح
عمل
Work
Permit



Contractor's Information

معلومات المتعهد



Contractor's Name :
Address: Telephone:
Work's Department:
Project's Name:
Project's Location:
Starting Date: \ \
Ending Date: \ \

اسم المتعهد:
العنوان: الهاتف:
جهة العمل:
اسم المشروع:
موقع المشروع:
تاريخ بدء العمل: / /
تاريخ الانتهاء: / /



Responsible Pledged

تعهد (المسؤول / المندوب)



Name:
I had read the instructions for the implementation of the project and issued by the site supervisor & I pledge to commitment for its implementation. In the case of the offense I will susceptible for the procedures involved .

الاسم:
اطلعت على التعليمات الخاصة بتطبيق المشروع و الصادرة من مشرف الموقع و اتعهد بالالتزام بتنفيذها و في حالة المخالفة اكون عرضة لتطبيق الاجراءات المترتبة على ذلك.

Mobile Number:
Signature:
Stamp
رقم الجوال:
التوقيع:
الختام



Instructions

التعليمات



- 1 / Place a photocopy from this work pirmet in the site .
- 2 / Commitment that all safety equipment in the work site are completed.
- 3 / Keeping the site cleaned and removes the remnants of restoration .
- 4 / Do not use university facilities.
- 5 / The diagrams and charts must be available for the contractor.

- 1 / وضع صورة من هذا التصريح في مكان واضح بالموقع .
- 2 / الالتزام بكافة ادوات السلامة بالموقع .
- 3 / المحافظة على نظافة الموقع و ازالة المخلفات .
- 4 / عدم استخدام مرافق الجامعة نهائياً .
- 5 / طباعة جدول العمل و المخططات و وضعها بالموقع .



The Requirements of the site work and which accredited by university is a part from this work permit , Any disregard will happen must be considered as a violation , And it makes the right for the supervision Directorate to cancel this work permit and the consequent will be obliged by the contractor

ان اشتراطات العمل بالموقع و المعتمدة لدى وكالة الجامعة للمشاريع ، هي جزء من التصريح و الخلل بأي جزء منها يمنع جهة النشراف حق إلغاء هذا التصريح و يتربى على ذلك كافة الاجراءات و الجزاءات الناجمة و المترتبة على ذلك .



To use by In-charge dirctoraes

هذا الجزء مخصص لاستخدام الجهات ذات العلاقة

There is no mind allowing the company above to begin the implementation of the project under the supervision of the competent authority at the university, and the Department of Safety implementation of all the procedures of the Security, and submit a report at the beginning of the implementation of the work and any observations during the work period.

بعد الاطلاع على ملف المشروع ، لا مانع من السماح للمقاول الوارد اعلاه ببدء تنفيذ المشروع تحت اشراف الجهة المختصة بالجامعة و تطبيق كافة الاجراءات المتبعة لدى وكالة الجامعة للمشاريع و رفع تقرير بداية تنفيذ العمل و أي ملاحظات اثناء فترة العمل .

Site Eng:
Project Manager:

مهندس الموقع:
مدير المشروع:

Director of Facilities Management

مدير الادارة العامة للمرافق